

ANTIKEIME

Application :-

The medical field as a powerful disinfectant in surgery rooms, surgery, sterile areas, infant nurseries, all clinics especially dental clinics with all their contents. Food industries, hotels, restaurants, washing vegetables & fruits, sterilizing all floors and surfaces.

Usage and doses :-

ready to use and it can be diluted with water to a concentration 5% (1liter/19 liter).

contact time :-

Minute to 30 minutes, depends on loud of contamination, active on surface and long acting if recontaminated. The dilution stable one year after diluted.

Safety regulation :-

Keep away from children. In case of sensitivity for H2O2 must wear protective clothing, otherwise consult a physician.

Storage :-

Store in the original package in Well-Ventilated area, original containers have to be stored standing upright not affected by weather temperature.

Ecology :-

Eco-friendly, degrades completely into water and oxygen, it is no harm to the environment.

مجالات الإستخدام :-

المجال الطبي كمطهر قوي في غرف العمليات، الجراحة، المناطق العقيمة، حضانات الرضع، وجميع العيادات، خاصة عيادات الأسنان بكل محتوياتها، الصناعات الغذائية، الفنادق، المطاعم، غسيل الخضروات والفاكهة، تعقيم جميع الأرضيات والأسطح.

طريقة ونسب الإستخدام :-

جاهز للإستخدام ويمكن تخفيفه بالمياة حتى ٥ ٪ (١ لتر / ١٩ لتر).

وقت التفاعل :-

يعتمد علي نوع وعدد الجراثيم الكلي. مدة التفاعل من دقيقة حتى ٣٠ دقيقة . المنتج ممدد المفعول حتي إستهلاكه بالكامل وتظل فاعلية المنتج حتى عام من تاريخ التخفيف.

أنظمة السلامة :-

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال. في حالة حساسية بيروكسيد الهيدروجين يجب ارتداء مهمات الوقاية ، غير ذلك يجب مراجعة الطبيب.

التخزين :-

يحفظ في عبوته الأصلية بشكل رأسي في مكان جيد التهوية. لا يتأثر بدرجة حرارة الطقس.

البيئة :-

صديق للبيئة، يتحلل تماماً إلي الماء والأكسجين، وليس له أضرار علي البيئة.

BAFROY
SAUDI ARABIA



رؤية
VISION
2030

